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Vraagpunt is de wijze waarop de gemeenteraad geïnformeerd en betrokken moet worden bij het 
proces van de REKS. Draagvlak bij de gemeenteraad bij de totstandkoming en het bod van de REKS is 
belangrijk. Vanuit regionaal verband is de gemeenteraad in de afgelopen periode een aantal keer 
betrokken. Een eerste radenavond over de REKS heeft plaatsgevonden op 5 februari 2019. Op 11 juni 
2019 heeft de gemeenteraad de ‘game’ gespeeld rondom de energieopgave. Op 25 september 2019 
is een tweede radenavond mbt de REKS georganiseerd waar aanwezige raadsleden zijn meegenomen 
in de mogelijke scenario’s. Daarnaast wordt de gemeenteraad middels regionale informatiebrieven 
geïnformeerd.  
 
Bijgevoegd is de planning van de REKS, zoals die nu bekend is. De planning er op gericht om het 
concept bod eind dit jaar ambtelijk af te ronden. In januari start het besluitvormingstraject in 
regionaal verband met de PoHo’s Milieu en Afval en fysiek en is het de bedoeling dat de colleges 
medio maart 2020 een besluit nemen, waarna het bod bij het Ministerie van EZ kan worden 
ingediend. In de periode januari – maart worden in regionaal verband 2 radenavonden 
georganiseerd. De gemeenten zelf bepalen op welke wijze de gemeenteraden bij het 
besluitvormingsproces betrokken worden.  
 
Is het voor het draagvlak bij de raad wenselijk c.q. nodig om vanuit het college nog aanvullend te 
informeren, voordat het bestuurlijk traject wordt ingezet? Is er naast de informatie, die door de regio 
wordt verzorgd, nog behoefte aan aanvullende informatie vanuit ons college/ambtelijk apparaat 
over dit proces? Is er behoefte aan een gemeentelijke bijeenkomst of kan volstaan worden met een 
RIB o.i.d.. 

 
 
 

 


